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Referat 9. januar 2024 Det Grønne Udvalg – Reedtzholm 

 
Deltagere: John V. Hansen, Merete Engelhart, Lars Grupe Larsen og Susanne Parbst 

Afbud. Lise-Lotte Elming (Lise-Lotte har orlov på ubestemt tid af private årsager) 

Mødeleder: Lars 

Referent: Susanne 

 

1. Prioritering af dagsorden  

Tilføjer punkt 9 Landbrugsstøtte/ hektarstøtte 

 

2. Den gode historie  

Ca. 2000 Narcisser omkring lindetræet blev lagt 27/11       

Ny både/ badebro godkendt på ekstraordinær generalforsamling       

 

3. Næstved Kommunes krav mhp. godkendelse af ny både/ badebro 

Næstved Kommune krævede, at der ikke måtte være færdsel på broen i vinterhalvåret af hensyn 

til trækfuglene. Bestyrelsen gjorde indsigelse, og det er lykkedes at få det begrænset til perioden 

mellem 1/11 – 15/3.  

 

4. Rævejagt 

Der bliver ingen rævejagt i 2024, da Karrebæksminde strandjæger forenings ”hundemand” har 
mistet sin hund. Ingen i jægermiljøet råder over en egnet hund.  
Finn Watson stopper som formand i 2024, men opfordrer nye folk til at fortsætte aktiviteten i 
2025.  
Det Grønne Udvalg er fortsat af den opfattelse, at rævebekæmpelse giver bedst mening hvis hele 
Enø omfattes.  
 

5. Naturpleje af rørskoven 

Referater med bilag ligger her: https://reedtzholm.dk/arbejdsgruppe-for-roer-og-sivskov/ 

Lars har haft kontakt til både tækkerørsfirma og Christian Hansen. Fremlægges på mødet d.d. 

Claus Carstensen, Merete Engelhart og Birgitte Essendrop ønsker at deltage på de to møder 9/1 

og 23/1. Birgitte er dog blevet forhindret d.d. 

Jørn Jakobsen, Formand for Grundejerforeningen Strandgården, deltager i dag den 9/1. 

Michael Krogh deltager 23/1. 

Michael Krogh er atter anmodet om at udpege hvor de afslåede rør kan placeres. 

 

6. Busholdepladsen 

2000 Narcisser omkring lindetræet blev lagt 27/11. Susanne kontakter Næstved Kommune mhp. 

slåningstidspunkt. 

https://reedtzholm.dk/arbejdsgruppe-for-roer-og-sivskov/
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To busser har været kørt af vejen og blev trukket fri. Der er sket skader både på græsrabat og 

rondel. Flere store marksten er skubbet væk fra kanten, og den opsatte skur/ toiletvogn er 

væltet. Susanne kontakter Næstved Kommune vedr. genopretning. 

 

7. Bistader og raftehegn 

Materialer er skaffet. John er ansvarlig. 

 

8. Oversigtsforhold ved udkørsel fra Reedtzholmvej  

Vi afventer tilbagemelding fra bestyrelsen. Lars er ansvarlig. 

En af vores grundejere har nu selv klippet det værste, så situationen er forbedret. 

 

9. Landbrugsstøtte/ hektarstøtte 

Lars har haft kontakt VKST Sorø om hektarstøtten 2024. Vi har fået bekræftet, at det er en helt rimelig 

model vi ikke skal betale hele landbrugsstøtten for at få slået høslæt på vores arealer. Lars følger op. 

 

10. Dato for næste møde 

Torsdag den 8/2 kl. 13.00 hos Lars R109 


